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PROTOKÓŁ 

XVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 20 października 2008 r. 

 

 

Posiedzenie XVIII Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XVIII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę dotyczącą zmiany Uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki  

z dnia 15 marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 

2008 – 2010. Jednocześnie Przewodniczący wyjaśnił, że Pan Wicemarszałek Leszek 

Czarnobaj nie będzie mógł uczestniczyć w posiedzeniu Rady Gminy w związku z licznymi 

obowiązkami służbowymi. W związku z jego nieobecnością w posiedzeniu Rady będzie 

uczestniczyć trzech pracowników z Departamentu Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich 

Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pomorskiego Pana Leszka Czarnobaja.  

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 r.  

6. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010.  

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie nazwy ulicy na osiedlu domków jednorodzinnych w Sadlinkach. 

10. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„KWIDZYŃSKA dz. 76/14” w Sadlinkach.  

11. Uchwała w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego.  

12. Uchwała w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego 

członkom ochotniczej straży pożarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.  
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13. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków przeznaczonych na 

świadczenia przyznane w ramach zadań własnych Gminy w odniesieniu do 

dożywiania dzieci oraz osób dorosłych.  

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Elżbiety i Mirosława Kęprowskich na 

działalność Wójta Gminy Sadlinki.  

15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych.  

16. Informacja Wójta Gminy z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika i kierowników jednostek.  

17. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych w 

okresie między sesjami.  

Wójt poruszyła sprawę pomocy finansowej w formie jednorazowego zasiłku celowego 

dla gospodarstw rolnych w których powstały szkody spowodowane przez susze w br. 

Wyjaśniła również, że wypłaty pomocy finansowej przez GOPS-y wynikają z rozporządzenia 

ministra właściwego ds. zabezpieczenia społecznego. Spośród 168 rolników u których była 

Komisja suszowa wnioski o jednorazowe świadczenie złożyło 128 rolników z których 

zakwalifikowało się tylko 88 wniosków.   

Wójt poinformowała, że nie będzie podwójnej pomocy. Jeżeli rolnik otrzymał 

zapomogę z GOPS-u to złożony przez niego wniosek o umorzenie podatków nie będzie 

rozpatrywany.  

G. Podgórska – radna – poinformowała radnych, ze dnia 20 września  odbyło się 

Święto Powideł Nebrowskich, na które przybyli Pani Wójt oraz Pan Sekretarz  i za to chcę im 

podziękować. Jest to impreza cykliczna, która odbywa się już kolejny raz. Mam nadzieję, że 

w następnym roku będziecie Państwo na tej imprezie.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – razem z Panią Wójt uczestniczyliśmy w turnieju 

piłkarskim „Pożegnanie Lata”, w którym brało udział dużo młodzieży. Moim zdaniem 

regulamin zawodów był zbyt drastyczny, ponieważ była taka sytuacja, gdzie w drużynie byli 

chłopcy, którzy mieli więcej lat niż przewidywał regulamin to zaraz cała drużyna została 

zdyskwalifikowana. W ten sposób zostały pozbawione udziału w zawodach drużyny  

z Nebrowa i Rusinowa. 
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Ad. 4. 

 J. Bendyk – sołtys – Pani Wójt jak wygląda sprawa z świetlicą w Olszanicy? Jest ona 

jest w opłakanym stanie. Zapowiadano, że będzie dużo pieniędzy na poszczególne wsie. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – na moje ręce wpłynęło podziękowanie dla całej 

Rady Gminy Sadlinki za pomoc w zorganizowaniu III-go Międzynarodowego Pleneru 

Plastycznego „POWIAT, GMINA I MIASTO KWIDZYN NA PŁÓTNIE UTRWALONE”. 

 I. Koralewska – radna – wpłynęła do mnie prośba, że przy ul. Akacjowej przy Panu 

Matli rosną wysokie krzaki przez co widoczność jest słaba.  

 W. Wiśniewski – radny – Pan Sołtys ma pretensje, że nic się nie robi odnośnie 

świetlicy. Mieliśmy obiecane po 500.000,00 tys. zł. Na ostatnim spotkaniu z Panem 

Wiceministrem Rolnictwa Kazimierzem Plocke była mowa, że ten program zostanie 

przesunięty na III kwartał 2009 r. a więc mamy jeszcze cały rok czasu.  

E. Krajewska – Wójt – to nie dotyczy tylko Olszanicy, ale wszystkich miejscowości na 

terenie gminy, a pieniędzy do podziału jest mało. Mieliśmy mieć możliwość pozyskania 

więcej środków ale ich nie ma. Jako Gmina jesteśmy przygotowani: mamy projekty, mamy 

pomysły a nie ma pieniędzy na ich realizację.  

 

Ad. 5.  

Jan Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/144/2008 Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 20 października 2008 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 

2008 r. i przystąpił do głosowania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/145/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 15 marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 

– 2010.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/146/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
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E. Krajewska – Wójt – jest to lokal mieszkalny w byłym Ośrodku Zdrowia. Ten lokal 

był trzymany w rezerwie i nadszedł czas żeby go sprzedać. Rzeczoznawca wycenił ten lokal 

na 79.000,00 zł.      

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/147/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 2.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał przybyłych na spotkanie przedstawicieli 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego w Gdańsku w osobach:  

Pani Maria Lichołat  

Pani Joanna Panek 

Pan Maciej Kossakowski 

 M. Lichołat – pracownik UMWP w Gdańsku – omówiła oś Leader, której celem jest 

przedewszystkim budowanie kapitału społecznego poprzez aktywizację mieszkańców oraz 

przyczynienie się do powstawania nowych miejsc pracy na obszarach wiejskich, a także 

polepszenia zarządzania lokalnymi zasobami i ich waloryzacja, w skutek pośredniego 

włączenia lokalnych grup działania  system zarządzania danym obszarem.  

 Leader jest podejściem przekrojowym, które ma przyczynić się do aktywizacji 

społeczności wiejskich poprzez włączenie partnerów społecznych i gospodarczych do 

planowania i wdrażania lokalnych inicjatyw.  

 M. Kossakowski - pracownik UMWP w Gdańsku - to co Państwu przedstawiła 

koleżanka to są niezbędne podstawy. My oczekujemy na pytania od Państwa.  

J. Panek - pracownik UMWP w Gdańsku – omówiła „Program Odnowy Wsi”, który 

współcześnie jest ważną siłą napędową rozwoju obszarów wiejskich, skutecznie 

przeobrażającą tereny nią objęte i stanowiącą istotny składnik procesów rozwojowych na 

poziomie lokalnym i regionalnym. Cechą odnowy wsi jest jej kompleksowość, polegająca na 

uzgadnianiu i realizowaniu całościowej wizji rozwoju wsi, z myślą o zachowaniu jej 

tożsamości, przestrzennej integralności oraz zharmonizowaniu podstawowych funkcji: 

mieszkalnej, gospodarczej oraz rekreacyjnej i wypoczynkowej.  

W tym programie jest do wzięcia 500.000,00 zł liczone dla danej miejscowości.  
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M. Kossakowski - pracownik UMWP w Gdańsku – ten program w całości  musi iść 

przez Gminę a nie przez poszczególne instytucje czy stowarzyszenia. Gmina musi zapewnić 

koszty w 100%, ponieważ to jest refundacja. Proszę Państwa trzeba śledzić nasze strony 

internetowe ponieważ na nich będą ogłaszane konkursy.  

E. Krajewska – Wójt – 500.000,00 zł to nie jest spora kwota. Żeby można było 

cokolwiek zrobić trzeba byłoby mieć o wiele większe pieniądze, a na infrastrukturę to będą 

jakiekolwiek pieniądze? 

J. Panek - pracownik UMWP w Gdańsku – na infrastrukturę planowane jest 

4.000.000 mln zł. Jeżeli samorząd nie ma w budżecie tych środków to wystarczy wówczas 

promesa i to jest traktowane tak jakby samorząd miał środki finansowe. Szanowni Państwo 

najpierw ruszy program Odnowy Wsi a następnie Programy dotyczące infrastruktury.  

E. Krajewska – Wójt – problem jest to, że te programy ruszyły zbyt późno, dwa 

pierwsze lata zostały zmarnowane. Wiem, że nie mogę mieć pretensji do Państwa ale 

sytuacja tak wygląda. 

M. Kossakowski - pracownik UMWP w Gdańsku – jesteśmy tylko instytucją 

wdrażającą, ale to faktycznie jest rzeczywisty problem.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował za przybycie gościom  

z Departamentu Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego w 

Gdańsku.  

 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/148/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie nazwy ulicy na osiedlu domków jednorodzinnych w 

Sadlinkach.   

  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/149/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„KWIDZYŃSKA dz. 76/14” w Sadlinkach.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/150/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/151/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego 

członkom ochotniczej straży pożarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 13. 

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach – omówiła Uchwałę Nr XVIII/152/2008  

z dnia 20 października 2008 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

przeznaczonych na świadczenia przyznane w ramach zadań własnych Gminy w odniesieniu 

do dożywiania dzieci oraz osób dorosłych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 14.   

E. Krajewska – Wójt - przybliżyła skargę zebranym na Sesji Rady Gminy sołtysom.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVIII/153/2008 z dnia 20 

października 2008 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Elżbiety i Mirosława 

Kęprowskich na działalność Wójta Gminy Sadlinki.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 15.  

S. Rogala – Sekretarz Gminy – przedstawił informacje z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych.  

Radni uwag i pytań nie wnieśli. 
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Ad. 16. 

E. Krajewska – Wójt Gminy – przedstawiła informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika i kierowników 

jednostek.  

Radni uwag i pytań nie wnieśli.  

 

Ad. 17. 

Ponieważ nie było uwag do protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Sadlinki został on 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 18. 

S. Rogala – Sekretarz Gminy – odczytał pismo Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Kwidzynie w sprawie nadmiernego występowania lisów na terenie Gminy. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli zapytań i interpelacji odpowiedzi nie było.  

 

Ad. 19. 

 E. Krajewska – Wójt – zaproponowała zwołanie następnej sesji po 20 listopada br. 

oraz zastanowiła się jakich gości zaprosimy na następną Sesję Rady Gminy?  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – należałoby na następną Sesję zaprosić 

Kierownika Biura Powiatowego ARiMR oraz przedstawicieli Kół Łowieckich „Daniel” i 

„Odyniec”. 

 B. Grzyb – sołtys -  pani Wójt wspominała swego czasu o gazie ziemnym, że miała 

być kotłownia. Drugie moje pytanie dotyczy Ośrodka Zdrowia, co dalej z nim będzie? 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o gaz ziemny to nie można mówić o żadnych 

konkretach ponieważ gaz będzie kładła Spółka z Gdańska, w planie są ujęte Sadlinki i Białki 

do gazyfikacji. Natomiast jeżeli chodzi o ośrodek zdrowia to są pewne rzeczy których nie 

można sprzedać.  

M. Zdankiewicz – radny – jak wygląda sprawa Państwa Jaworskich? Teraz zwracam 

się do Pana kolegi Krzemienia ponieważ wiem dlaczego nasza Spółdzielnia przegrywa z 

wywozem śmieci na rzecz PUS-u w Kwidzynie. PUS wydzierżawia kosze, a Spółdzielnia 

każe ludziom je kupować. Trzeba się nad tym zastanowić.  

E. Krajewska – Wójt Gminy – sprawa Państwa Jaworskich wygląda tak, że Pan 

Kulaszewski jest w trakcie podziału i dopiero jak go dokona to pewne rzeczy się 

skonkretyzują.  
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Ad. 20. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

 

 

 

 

Protokołował  
S. Rogala 


